

Addendum No. 6	ملحق رقم 6
Addendum Amending the Articles of Association of EMAAR PROPERTIES PJSC	ملحق تعديل النظام الأساسي لشركة إعمار العقارية ش.م.ع
Preamble	التمهيد
On 21 September 2022, the General Assembly meeting of EMAAR PROPERTIES PJSC (the “Company”) was held and resolved under a special resolution to approve the amendment of the provisions of the Articles of Association (the “AOA”) of the Company, and after obtaining all required approvals from the regulatory authorities for the amendment, it was resolved to amend the following Articles:	بتاريخ 21 سبتمبر 2022 انعقد اجتماع الجمعية العمومية لشركة إعمار العقارية ش.م.ع ("الشركة")، وقررت بموجب قرار خاص الموافقة على تعديل أحكام النظام الأساسي للشركة وبعد الحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات المختصة، فإنه قد تقرر تعديل المواد التالية من النظام الأساسي:
<u>Article 6 - before amendment:</u>	<u>المادة 6 - قبل التعديل:</u>
The share capital of the Company is affixed at AED 8,179,738,882 (Eight billion, one hundred Seventy-nine million, seven hundred thirty-eight thousand, eight hundred eighty two UAE dirhams), divided into 8,179,738,882 (Eight billion, one hundred Seventy nine million, seven hundred thirty eight thousand, eight hundred eighty two) shares of nominal value of AED 1 (One UAE Dirham) each. All shares of the Company are shares in cash, the value of which has been paid in full, and shall be of the same class and equal in rights and obligations.	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 8,179,738,882 درهم (ثمانية مليار ومائة وتسعة وسبعون مليون وسبعمائة وثمانية وثلاثين ألف وثمانمائة وإثنين وثمانين درهم) موزع على 8,179,738,882 سهم (ثمانية مليار ومائة وتسعة وسبعون مليون وسبعمائة وثمانية وثلاثين ألف وثمانمائة وإثنين وثمانين سهم بقيمة اسمية لكل سهم قدرها 1 درهم واحد)، جميعها أسهم نقدية تم الوفاء بقيمتها كاملة، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.
<u>To become as follows:</u>	<u>لتصبح كما يلي:</u>
The issued share capital of the Company is affixed at AED 8,838,789,849 (Eight billion, eight hundred thirty eight million, seven hundred eighty nine thousand, eight hundred forty nine UAE Dirhams) divided into 8,838,789,849 (Eight billion, eight hundred thirty eight million, seven hundred eighty nine thousand, eight hundred forty nine shares) of nominal value AED 1 (one UAE Dirham) each. All shares of the Company are shares in cash, the value of which has been paid in full, and shall be of the same class and equal in rights and obligations.	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 8,838,789,849 درهم إماراتي (ثمانية مليار وثمانمائة وثمانية وثلاثون مليون وسبعمائة وتسعة وثمانون ألف وثمانمائة وتسعة وأربعون درهم إماراتي) موزع على عدد 8,838,789,849 سهم (ثمانية مليار وثمانمائة وثمانية وثلاثون مليون وسبعمائة وتسعة وثمانون ألف وثمانمائة وتسعة وأربعون سهم) بقيمة اسمية لكل سهم قدرها 1 درهم واحد)، جميعها أسهم نقدية تم الوفاء بقيمتها كاملة، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.

<u>Article 7 - before amendment:</u>	<u>المادة 7 - قبل التعديل:</u>
All shares of the Company are nominal and the shareholding of the United Arab Emirates nationals, GCC nationals, natural persons or body corporates fully owned by GCC nationals at any time throughout the Company's term shall not be less than 51% of the capital, while the shareholding of non-nationals may not be more than 49%.	جميع أسهم الشركة أسمية ويجب أن لا تقل نسبة مساهمة مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة ومواطني دول مجلس التعاون الخليجي من الأفراد الطبيعيين أو الأشخاص الاعتبارية المملوكة بالكامل لمواطني مجلس التعاون في أي وقت طوال مدة بقاء الشركة عن (51%) من رأس المال، ولا يجوز أن تزيد نسبة مساهمة غير مواطني الدولة عن (49%)
<u>To become as follows:</u>	<u>لتصبح كما يلي:</u>
All the Company's Shares are nominal, and there is no minimum shareholding for UAE nationals and GCC nationals in the Company, and there is no shareholding limit for non UAE nationals.	جميع أسهم الشركة اسمية، ولا يوجد حد ادنى لنسبة مساهمة مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة ومواطني دول مجلس التعاون الخليجي بالشركة ، كما لا يوجد حد أقصى لنسبة مساهمة غير مواطني الدولة.
Save as amended herein, the other Articles of the AOA shall remain unchanged.	باستثناء ما تم تعديله، تبقى مواد النظام الأساسي الأخرى كما هي من دون تعديل.
I hereby have signed this document and request the Notary Public to duly attest this amendment.	وعليه تم التوقيع والطلب من الكاتب العدل التصديق على هذا التعديل حسب الأصول.
<p>جمال بن ثنيه – رئيس مجلس الإدارة Jamal Bin Theniyah – Chairman</p> <p>_____</p>	